
   P r o t o k ó ł 

 z zebrania wiejskiego sołectwa Jamielnik 

Zebranie odbyło się w dniu 16 września 2022r. o godz. 18.15 w lokalu świetlicy wiejskiej w Jamielniku. 

Na ogólną liczbę 865 stałych, uprawnionych do głosowania mieszkańców sołectwa,   

w zebraniu udział wzięło  24 mieszkańców, a więc mniej aniżeli 1/10 stałych mieszkańców. 

Zebranie odbyło się w II terminie. 

 /Lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

1) Wójt Tomasz Waruszewski 

2) Radna Edyta Włodarska 

3) Radny Mirosław Dajos 

4) Sołtys Ewa Leśniewska 

5) Pracownik Urzędu Gminy Marta Szwechowicz 

Porządek zebrania: 

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania 

2) Informacja Wójta Gminy o bieżących sprawach Gminy 

3) Zapytania i wnioski 

4) Zakończenie zebrania. 

Przebieg  zebrania: 

Ad 1 

Zebranie otworzyła i prowadziła Sołtys wsi Ewa Leśniewska. Powitała zebranych i stwierdziła ważność 

zebrania jak na wstępie protokołu. Przewodnicząca zebrania przedstawiła projekt porządku zebrania. 

Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad. Porządek został podjęty jednogłośnie. 

Ad 2 

Wójt Gminy Tomasz Waruszewski w swoim wystąpieniu omówił następujące zagadnienia: 

●  Podziękował kołom Gospodyń Wiejskich i wszystkim mieszkańcom wsi, za udział w  dożynkach gminno-    

     powiatowych, które odbyły się w Skarlinie 3 września br., 

● Przekazał informacje dotyczące przyznawanych świadczeń z pomocy społecznej: 

- stypendia socjalne, 

- dożywianie dzieci w szkołach (Spółdzielnia Socjalna „Obiadek” z Mroczna), 

- świadczenia rodzinne, 

- świadczenia z funduszu alimentacyjnego, 

- dodatek węglowy, 

- dodatek osłonowy, 

- wydawanie żywności z programu „pomoc żywnościowa” ze środków UE. 

● Poinformował, że komputery z programu Granty PGR będą wydawane wnioskodawcom najpóźniej na  

początku października br., 



● Omówił problem wzrostu kosztów utrzymania w związku z podwyżką cen energii i opału oraz zapowiadany 

wzrost wywozu odpadów komunalnych, zwielokrotnienie cen inwestycji. Zaapelował, żeby mieszkańcy 

zaopatrzyli się jak najszybciej w opał na zimę. 

Przekazał, że w przyszłym roku będzie aktualizowany cennik wynajmu świetlic wiejskich. 

Jamielnik posiada duży potencjał na rozwój budownictwa mieszkalnego, poinformował o planie budowy 

Biedronki. 

● Wójt odpowiedział na pytania mieszkańców, które padły na zebraniu wiosennym: 

- wniosek mieszkanki o monitorowanie odpłatności za śmieci –  uszczelnienie opłat za śmieci – zostaną podjęte 

kontrole przez związek gmin, 

-  wniosek mieszkańca o oczyszczenie zapchanych studzienek – studzienki zostały oczyszczone, 

- zgłoszenie awarii słupa energetycznego – słup znajduje się na prywatnej posesji Gmina nie jest stroną, 

● Budowa hali targowej w Bratianie, planowane zakończenie inwestycji na wiosnę 2023 r. Hala ma być    

kuźnią rozwoju przedsiębiorczości. 

Ad. 3 

Mieszkańcy obecni na zebraniu dyskutowali  na następujące tematy: 

● Wójt pytał mieszkańców o opinię dotyczącą nowego progu zwalniającego. Wpłynęła skarga mieszkanki 

sąsiedniej miejscowości dotycząca demontażu progu – mieszkańcy Jamielnika nie kryli oburzenia zaistniałą 

sytuacją , próg zdecydowanie podnosi bezpieczeństwo , musi zostać. 

● Prośba o usunięcie koszonej trawy z ulic, zapycha studzienki   – Wójt poinformował, że jest to kwestia 

utrzymania dróg, zostanie wykonane. 

●  Prośba mieszkanki o ograniczenie tonażu ulicy Spacerowej - Wójt poinformował, że jest z jednej strony 

oznakowana. 

●  Prośba mieszkanki o oznaczenie ulicy gdzie została nadana nowa nazwa ulicy - Wójt poinformował, że 

oznaczenie będzie w najbliższym czasie. 

●  Prośba mieszkańca o zmianę organizacji ruchu na ulicy Szkolnej - Wójt poinformował, że ulica jest 

prawidłowo oznakowana, procedury zmiany organizacji ruchu są długotrwałe, sprawa do rozważenia. 

●  Pytanie mieszkańca o remont ulicy Ogrodowej  - Wójt poinformował, że bieżące naprawy zostaną 

przeprowadzone niebawem. 

●  Pytanie mieszkańca o oświetlenie na ulicy Jana Pawła II, kiedy zostanie wykonane  - Wójt zapewnił, że 

celem Gminy jest nowe oświetlenie w całym Jamielniku. W związku z wysokimi kosztami nie poda konkretnej 

daty. Możliwe zmiany zasad oświetlenia – czas pracy ze względu na wysokie koszty energii. 

Ad.4 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Sołtys zamknęła zebranie wiejskie sołectwa Jamielnik 

 

protokołowała                                                                                                 Sołtys wsi 

Marta Szwechowicz                                                                    Ewa Leśniewska 


